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Spotkanie w sprawie Skate
Parku

Wczoraj, zgodnie z wcześniejszymi zapowiedziami burmistrz Antoni Szlagor spotkał się z młodymi
ludźmi, którzy chcą zrobić coś dobrego w naszym mieście. Przed kilkoma miesiącami odbyło się
spotkanie w sprawie konieczności zmian w żywieckim skate parku. W budżecie na rok 2018 - na
działania związane ze skate parkiem zaplanowano 120 tysięcy złotych. – Wczoraj rozmawialiśmy o
tym, co naprawdę jest potrzebne. Była to bardzo ważna i inspirująca dla mnie rozmowa. Ustaliliśmy,
że teren skate parku zostanie powiększony o kolejne 500 metrów kwadratowych #℣佐⌡⌀㈀㔀 砀 ㈀㔀⌡⍃倣℣, skate
park będzie systematycznie wzbogacany o kolejne urządzenia, zaś obecne urządzenia będą
systematycznie remontowane, zniknie część dotychczasowych barierek, które zdaniem
użytkowników nie są zbyt bezpieczne. To pierwsze z naszych spotkań w tym roku, kolejne
zaplanowaliśmy w Urzędzie Miejskim. Młodzi ludzie są otwarci na współpracę, pełni pomysłów i chęci
działania. To przykład godny naśladowania. Mówi burmistrz Antoni Szlagor
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